
Oppsal Basket

Protokoll - Styremøte 7. juni 2023

Dato: 07.06.2023 19.00

Sted: Oppsal Arena

Deltagere:

Angelina Lundhagen (Styremedlem)
David Coron-Andersen (Styremedlem)
Sohail Ashraf (Styremedlem)
Desiree Hagman (Nestleder)
Darko Lukic (Styreleder) - ikke tilstede

Styret er dermed beslutningsdyktig

Sak 23/7/1 (Vedtakssak)

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt

Sak 23/7/2 (Vedtakssak)

Møteleder - Referent
Vedtak
Møteleder Desiree - Referent David
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/7/3 (Vedtakssak)

Styret - Møte med Oslo Idrettskrets (Oppfølgingssak)
Vedtak
Styret tar initiativ til et møte med utviklingskonsulentene i Oslo Idrettskrets og Norges Basketballforbund.
Styret i Oppsal Basket vil undersøke mulighetene for å bli nabolagsklubb med Oppsal Fotball og Oppsal
Håndball.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/7/4 (Vedtakssak)

Saken er unntatt offentlighet
Informasjon om saken er derfor ikke med i protokollen.
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Sak 23/7/6 (Vedtakssak)

Styret - Brev til Skøvde
Vedtak
Styret behandlet brevet til arrangørene for Skøvde Basketcup 2023 på e-post. Brevet er sendt.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/7/8 (Orienteringssak)

Saken er unntatt offentlighet
Informasjon om saken er derfor ikke med i protokollen.

Sak 23/7/9 (Vedtakssak)

Saken er unntatt offentlighet
Informasjon om saken er derfor ikke med i protokollen.

Sak 23/7/10 (Vedtakssak)

Styret - Innvilget søknad om jentesatsing
Vedtak
Styret overlater gjennomføring, oppfølging og rapportering av jentesatsing til sportslig utvalg (SU) og
inkluderingsutvalg.
 
Midlene fra lotteri- og stiftelsestilsynet skal benyttes til følgende:
1) Utdanne flere kvinnelige trenere.
 
2) Engasjere en kvinnelig hovedtrener som i tillegg til å trene opp flere kvinnelige trenere, skal arrangere
åpne treninger, camper og sosiale aktiviteter for jenter, både medlemmer og ikke-medlemmer. 
 
3) Lage en rekruterringskampanje mot skolene i nærområde med skolebesøk og markedsføringmateriale.
 
4) Arrangere skoleturnering for jenter.
 
5) Opprettet et inkluderingsutvalg, hvor et av utvalgets medlemmer skal ha ansvaret for jentesiden, her av
plukke opp de som har økonomiske utfordringer og passe på at det blir søkt støtte for disse, samt passe
på at all aktivitet også er tilpasset de forskjellige religioner.
Denne ansvarlige skal også se til at jentene blir likebehandlet i klubben. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/7/11 (Vedtakssak)

Styret - Søknader og frister
Vedtak
Styrets leder har fått ansvaret for å utarbeide denne oversikten og at det søkes om relevante
tilskuddsordninger.
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 23/7/12 (Orienteringssak)

Sportslig - Idrettsommer 2023 - "Vi er alle et lag - basketskole"
Oppsal Basket har søkt om OA3 og 4 mandag-fredag kl.09.00-20.00 i uke 26, 27, 28 og 32 til tiltaket «Vi
er alle et lag – basketballskole». Dette tiltaket er dere innstilt midler til i «Idrettssommer 2023».
OA3 er stengt for vedlikehold i uke 27-32. OA4 kan derimot benyttes, og vi er i dialog med halldrifter om
tilsyn. Er det noen endring i uker, dager eller tidspunkt for dette tiltaket?
 
Dere har også søkt om OA4 tirsdag og torsdag kl. 10.00-17.00 i uke 29, 30, 31 og 33 til tiltaket «Åpen hall
i sommer». Dette tiltaket er dere ikke innstilt midler på til «Idrettssommer 2023», og må selv avtale med
halldrifter om tilsyn og sørge for renhold.
 
Til info er Oppsal Arena stengt for hovedrenhold mandag, tirsdag og onsdag i uke 33.
 
Se vedlegg fra Darko.
 
Styret tar et eget arbeidsmøte for å ferdigstille og klargjøre til "Vi er alle et lag - basketskole" og planlegge
nye camper.

Sak 23/7/13 (Vedtakssak)

Styret - Tilgang styreportalen
Vedtak
Styret vedtar å oppgradere abonnementen i styreportalen. Dette for at Sportslig utvalg (SU) får tilgang til
styreportalen for å bedre informasjon- og dokumentsjonsflyten med styret.
Vedtaket var enstemmig.
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